
POČITNICE MED MESTNIMI ZIDOVI

Hura, tu je lepše kot v šoli
Med počltnlcaml /• bllo v krajovnl mkupnoatl
Prula kakor tudl drugod v Centru nadvae
žlvahno. Vaak dan Je prlhajalo od 15 do 20 otrok,
da bl am akupaj Igrall, «• zabavall, hodlll na
šprahoda, v lutkovno gladallšča, vklno. Program
JB prtpravHa občlnaka zveza prljataljev mladlna
akupaj z druitvom v KS, za popeatrltev pa ao
poakrbela še tovarlilce aamm, kl ao vodlla
malčk: In kako ao am Immll?

ZEMIR HUŠIDIČ: »To je blto fino... Gledali smo film
.Poslednja oaza' in nam je bil zelo vieč. Rad pridem v
yarstvo. Tovarišica Andreja ni tako stroga, kot je šolska
tovarišica.«

TATJANA JESENŠEK: »0, kako smo se nasmejali, ko smo
bili v lutkovnem gledališču in so nam predstavili igrico
.Solze, polne smeha...' In telovadba na Taboru je bila tudi
prima. Tako dolgčasa sploh ne poznamo. Rajši sem v var-
stvu kot pri stari mami.«

OAMJAN ZORC: »Meni pa je najbolj fino, kadar ostanemo
v prostorih krajevne skupnosti in se igramo. Igric je v izobi-
Iju od domin, Saha, do .Clovek ne jezi se' in ,Ali veš!«

ERNESTINA PETRIČ: »Fino je, da smo skupaj. Če si sam
doma, je dolgčas, tukaj pa lahko vedno kaj zanimivega poč-
nemo in tudi tovarišici sta zelo prljazni. Všeč mi je bilo, ko
smo se šli sprehajat na Grad in sploh nam je lepo«

KSENUA JELANČIČ: -Fantje nam dekletom radi nagajajo,
ampak tu je vseeno lepse kot v šoli. Ni se nam treba učit in
jaz se zelo rada igram. Zato sem bolj vesela, če ostanemo v
prostorih krajevne skupnosti, kot da gremo kam ven«

DAMIR KARUPOVIC: »V gledališču je bilo zanimivo,
ampak meni je bilo Se najbolj všeč, ko smo se ftli sankat.«


